



# COETOP T20 / T25 / T25N / T30

## 干撒式耐磨系统 DRY-SHAKE FLOOR HARDENER

COETOP T20 是即用型非金属骨料干撒地坪耐磨材料。

COETOP T25 / T25N 是即用型特殊合金骨料 / 刚玉不发火干撒地坪耐磨材料。

COETOP T30 是即用型金属骨料干撒地坪耐磨材料，使用特配骨料，具有防静电特性。

使用后增强混凝土地面的强度、硬度及耐磨性能，使相应指标达到一般混凝土地面的数倍以上，从而形成一个高密度、易清洁、抗渗透的混凝土地面，可免除需周期性重涂的时间及费用。施工简单快捷，有颜色供选择。

COETOP T20 is a ready-to-use mineral dry-shake hardener for concrete floor, which improves the abrasion resistance of the concrete. COETOP T25 / T25N is a ready-to-use dry-shake hardener based on special metallic / corundum aggregates, which improves the abrasion resistance of the concrete.

COETOP T30 is a ready-to-use dry-shake hardener based on metallic aggregates, which improves the abrasion resistance of the concrete and has anti-static properties.

After using COETOP T20 / T25 / T25N / T30, the strength, hardness, and wear resistance of concrete floors can be enhanced, making the corresponding indicators several times higher than that of ordinary concrete floors, thus forming a high-density, easy-to-clean, and impermeable concrete floor. The time and cost of periodic repainting can be waived. The construction is simple and fast, with different colors to choose from.

### 适用场所 Applications

- > 工业厂房 Industrial plants
- > 超市 Supermarkets
- > 大卖场 Hypermarkets
- > 停车场 Parking area
- > 仓储及物流区域  
Warehouses, logistics area

**高强度**  
High strength

**耐磨、耐冲击性能优异**  
Excellent abrasion / impact resistance

**具有 A 级防火性能**  
Fire class A

**性价比高**  
Economic

### 技术标准 Technical standard

抗折强度 (28d) Flexural strength (28d)	T20: 16.2MPa	T25: 15.0MPa	T25N: ≥13.7MPa	T30: >13.5MPa
抗压强度 (28d) Compressive strength (28d)	T20: 121.9MPa	T25: 101.0MPa	T25N: ≥92.4MPa	T30: ≥95MPa
表面强度 (压痕直径) Surface strength (Indentation diameter)	T20: 2.90mm	T25: 2.84mm	T25N: ≤2.59mm	T30: <3.1mm
骨料含量 Aggregate content	T20: 70%	T25: 65%	T25N: 58%	T30: 58%
耐磨度比 Wear resistance ratio	T20: 370%	T25: 398%	T25N: ≥473%	T30: >470%



步骤 Step	产品 Product	说明 Information	理论用量 Consumption	施工方法 Application method
基面 Substrate	新浇筑混凝土 Fresh concrete	湿对湿铺设 Wet on wet apply	—	—
耐磨层 Abrasion-resistant layer	COETOP T20 COETOP T25 / T25N COETOP T30	干撒式硬化耐磨材料 Dry-shake floor hardener	4~6kg/m <sup>2</sup> (彩色 Colored 6~8kg/m <sup>2</sup> ) 5~7kg/m <sup>2</sup> (彩色 Colored 6~8kg/m <sup>2</sup> ) 6~8kg/m <sup>2</sup> (彩色 Colored 7~9kg/m <sup>2</sup> )	人工或机械撒布 机械抹平收光 Dry shake & power float

